

6日4晚 重庆+贵州 丹霞地貌+中国最红 网红城市重庆

6D4N Chongqing / Guizhou Danxia Landform / China's Most Red WangHong City Chongqing

住宿当地5星级酒店
全程不入购物站

特色风味餐 Special Meals: 赤水风味 Chishui flavor / 农家风味 Farmhouse flavor / 贵州风味 Guizhou flavor / 重庆火锅 Chongqing hotpot / 川菜风味 Sichuan flavor / 渝菜风味 Yuchai flavor / 雾都风味 Wudu flavor



第一天: 吉隆坡/重庆

(无餐)

集合于吉隆坡机场, 乘搭客机飞往重庆。抵达后, 由当地导游及司机接待之后, 送入酒店休息。

Day 1: Kuala Lumpur /Chongqing

(No meal)

Assemble at Kuala Lumpur airport for the flight to Chongqing. Upon arrival, meet our local representative and proceed to hotel to check in.

第二天: 重庆/赤水(贵州省)

(早午晚餐)

早餐后, 我们将会驱车前往 **赤水游览丹霞地貌, 四洞沟 (含环保车)**, 四洞沟是由4个姿态各异的瀑布构成, 4个瀑布都有各自名称, 气势滔滔的水帘洞瀑布, 银色月亮潭瀑布, 传说嫦娥飞蛙崖瀑布 和最大白龙潭瀑布。晚餐后送酒店。

Day 2: Chongqing/ Chishui (Guizhou)

(B/L/D)

After breakfast, we will depart to **Danxia landform, Sidong Ditch** (include Eco - Car), Sidong Ditch is 4 difference postures waterfall structure, Shui Lian dong waterfall, silver moon waterfall, chang er fei wa ya waterfall and the largest bai long dragon waterfall. after dinner, transfer to hotel.

第三天: 赤水(贵州省)/重庆

(早午晚餐)

早餐后, 游览**燕子岩 (含索道)**, 这是被成为国家级风景名胜区, 也是一个原始森林, 空气特别清新休闲好去处。前往**二创文化园**, 是重庆印刷厂后经过时代冲击, 保留了新旧现代艺术风格。前往**洪崖洞吊脚楼**, 是个传统巴渝传统建筑物, 拥有风情街之称。晚餐后送往酒店。

Day 3: Chishui (Guizhou)/Chongqing

(B/L/D)

After breakfast, visit to **YAN ZI YAN (include cable way)**, is a National level landscape, is also original jungle, fresh and relax suggest viewpoints. We will depart to **ER CHUANG CULTURE GARDEN**, before is Chongqing printer house, nowadays remain new old art style. Later Going to the **Hongyadong Hanging House**, it is a traditional Bashu traditional building, known as the street. Transfer to the hotel after dinner.

第四天: 重庆

(早午晚餐)

早餐后, 观赏**城市奇观-轻轨列车穿楼而过 三峡博物馆 (周一闭馆)**, 里面拥有各式各样的铜器, 汉代雕塑艺术品, 里面拥有4层都会讲解重庆历史, 最后前往**瓷器口古镇** 是历史文化古街, 里面有个著名景点名古码头。晚餐后送酒店。

Day 4: Chongqing

(B/L/D)

After breakfast, Watching **the wonders of the city - the light rail train passes through the Three Gorges Museum (closed on Monday)**, which has a variety of bronzes, sculptures and art from the Han Dynasty. It has 4 floors to explain the history of Chongqing, and finally to the ancient town of Porcelain. **Ancient Street**, which has a famous scenic spot, the Ancient Pier. Send it to the hotel after dinner.

第五天: 重庆/吉隆坡

(早晚餐)

早餐后, 客人自由逛街, **巴渝文化民俗村**, 是中国民间工艺品, 服饰和超过1000生活用品, 客人于步行街自理午餐。最后前往**民国老街** 是古老文化风情街, 里面拥有戏院, 咖啡馆, 书店, 照相馆等古老建筑物。晚餐后送机返回马来西亚。

Day 5: Chongqing /Kuala Lumpur

(B/D)

After breakfast, Customers can enjoy free shopping. **Bayu Cultural Folk Village** is a Chinese folk crafts, costumes and more than 1,000 daily necessities. Finally, it goes to the **old street of the Republic of China**. It is an ancient cultural and customs street with theaters, cafes, bookstores, photo studios and other ancient buildings. After dinner, send to airport, return to Malaysia.

第六天: 吉隆坡

抵达马来西亚。

Day 6: Kuala Lumpur

Arrival. Home Sweet Home.

保证自费项目 (报名前必须同意参加) COMPULSORY TOUR (Must Agree To Join Before Register)
赤水四洞沟 Sidong Ditch (含环保车 Include Eco-car) + 重庆火锅 Chongqing Steamboat =RMB 500/人

我们的全包 Our All-in:

来回机场税 Airport Tax, 燃油费及杂费 Fuel Tax, 中国签证 China Visa, Tour 全程导游/司机小费 Guide/Driver Tipping, 机场来回接送(只限芙蓉区与各分行上车) Airport Transfer (Seremban area & Branch office), 酒店住宿 Hotel, 用餐 Meals, 景点门票 Entrance Fee
不含 Exclude: 旅游保险 Insurance

*上述行程仅供参考, 正确行程乃依照当地接待社按当时实际状况重新调整为主。

Seremban HQ:

No. 76, 1st Floor, Jalan Yam Tuan, 70000, Seremban, N.Sembilan, Malaysia.

☎ 06-7635 514 ☎ 06-763 6933

Selangor Branch:

31-2, Jalan SP 2/2, Taman Serdang Perdana, 43300 Seri Kembangan, Selangor

☎ 03-8948 8989 ☎ 03-8948 6661

Kepong Branch:

56-1, Jalan Metro Perdana Barat 2, Taman Usahawan, 52100 Kepong Utama, KL

☎ 03-6251 1605 ☎ 03-6242 3699

Klang Branch:

39-1, Lorong Batu Nilam 3A, Bandar Bukit Tinggi,

41200, Klang, Selangor. ☎ 03-3319 2989 ☎ 03-3319 0989